
Kuopion Autoteknillinen yhdistys ry
Kuukausikokous / yritysesittely Muistio

Aika: 28.10.2008 (ti), klo 18.00 
Paikka: A-Vakuutus, Maaherrankatu 21, 70100 Kuopio

Läsnä: 18 jäsentä. Osallistujaluettelo liitteenä.

Aloitimme illan nauttimalla Pentti Pakkalan tarjoaman iltapalan ja A-Vakuutuksen tarjoamat 
iltakahvit.

Yritysesittely
Reijo Raatikainen A-Vakuutukselta toivotti meidät tervetulleiksi Maaherrankadun tiloihin viimeistä 
kertaa (uudet tilat ovat Osuuspankin yläkerrassa) ja esitteli lyhyesti vakuutusalan tämän päivän 
kiemuroita.

Yritysesittely
Pentti Pakkala Tecalemitiltä esitteli meille Forté-moottorinhoitotuotteita ja paljon kuulimme myös 
longlife-öljyjen nykymoottoreille aiheuttamista ongelmista. 

Kuukausikokous

1§ Puheenjohtaja Antti Kovanen avasi kokouksen ja toivotti kaikki tervetulleiksi. 

2§ Muistamiset; Postitamme onnittelut seuraaville jäsenille (eivät olleet paikalla)
– Onnittelemme 8.7.2008  50- vuotta täyttänyttä Puustisen Aria
– Onnittelemme 29.8.2008  60- vuotta täyttänyttä Halosen Heikkiä
– Onnittelemme 4.9.2008  70- vuotta täyttänyttä Heiskasen Timoa
– Onnittelemme 15.9.2008  50- vuotta täyttänyttä Väisäsen Pekkaa
– Onnittelemme 17.9.2008  75- vuotta täyttänyttä Väänäsen Tuomasta
– Onnittelemme 20.9.2008  70- vuotta täyttänyttä Lampisen Penttiä
– Onnittelemme 26.9.2008  60- vuotta täyttänyttä Lappalaisen Marttia
– Onnittelemme 30.9.2008  75- vuotta täyttänyttä Juutistenahon Einoa
– Onnittelemme 27.10.2008  60- vuotta täyttänyttä Havukaisen Kalevia

3§ Uusien jäsenten hyväksyminen; 
Hallitus on hyväksynyt yhdistyksemme jäseniksi kaksi uutta jäsentä:

– Jorma Pekkarinen, Saartin Akku
– Risto Laitinen, Vahinko- ja tavarantarkastaja

4§ Käsiteltiin edellisen kokouksen (7.10.2008 Stromsdal, Juankoski) jälkeiset 
tapahtumat;  Syysopintomatkamme peruttiin vähäisen kiinnostuksen vuoksi.

5§ Käsiteltiin tulevaa ohjelmaa:
– Marraskuun kuukausikokouspaikka on vielä työn alla.

6§ Muut mahdolliset asiat. 
– Puheenjohtaja kertoi sijoitustalletuksemme jatkamisesta (hallitus päätti 

jatkaa sijoitustalletusta Säästöpankki Optiassa (13kk, 5,00%)).
– Joulukortteja tulemme tänäkin vuonna postittamaan.
– Sähköpostiosoitteita pyydettiin taas ilmoittamaan sihteerille (säästöä 

paperipostituksessa).
– Hytösen Topi käytti puheenvuoron Kuopion kaupungin uudesta 

liikennesuunnitelmasta (Pekka Kemppainen tiesi kertoa, että 11.11.2008 
VaVi-talolla julkinen tilaisuus tähän littyen).
  

7§ Puheenjohtaja Antti Kovanen päätti kokouksen klo19.30, jonka jälkeen siirryimme 
nauttimaan löylyistä ja saunajuomista (A-Vakuutus tarjosi).

Muistiin kirjoitteli Tommi


